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Nytt polishus i Uddevalla 

Sedan flera år tillbaka har motioner väckts angående nytt polishus i 

Uddevalla. Det finns ett väldokumenterat behov av ett nytt polishus. 

Polishuset som i dag används i Uddevalla är i inget avseende rationellt. 

Polisväsendet har tvingats dela upp verksamheten på tre olika ställen inom 

kommunen. Vid vissa speciella tillfällen måste man också anlita Vänersborg 

eller Trollhättans lokaler. Det är besvärande för effektiviteten samt mycket 

negativt för arbetsmiljön att tvingas ha denna lokalmässiga uppdelning. 

Planen för ett nytt polishus är redan långt framskriden. Lämplig tomt finns 

framtagen genom förhandlingar mellan byggnadsstyrelsen och Uddevalla 

kommun. Inga andra hinder synes heller förekomma varför en prioritering 

för igångsättande av nybyggnad av polishus i Uddevalla bör göras enligt den 

investeringsplan som finns. 

Det planerade polishuset skall också inrymma ett allmänt häkte. l dag 

finns ett allmänt häkte i Göteborg, vilket används för bl. a. hela Bohuslän. 

Det är ur flera synpunkter absolut inte tillfredsställande. Långa transporter 

och platsbrist är två vägande skäl för ett snabbt beslut om nybygge av polishus 

i Uddevalla. 

Eftersom det arbetsmarknadsmässiga läget är besvärande i Uddevallare

gionen bör också detta tala för ett snabbare beslut om igångsättning av 

polishusbygget. 

Hemställan 

Med hänvisning till det anförda hemställs 

att riksdagen som sin mening ger regeringen till känna vad som 

anförts i motionen om nödvändigheten av att ett nytt polishus i 

Uddevalla snarast projekteras och att byggande prioriteras med 

snarast möjliga start. 
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